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Műszaki információk: 

Az utóbbi időben egyre nagyobb probléma van a gépekkel, a lassúságuk akadályozza a munkavégzést. 

Egyelőre nem történt előrelépés, de mihamarabb egy rendszer újratelepítést fogok alkalmazni. 

Valószínűsítem, hogy sok program rengeteg memóriát használ, és emiatt van probléma. 

Későbbiekben csak az általam telepített programok lesznek elérhetők. 

Tabajdi Péter segítségével a nem működő Ethernet kábeleket megjavítottuk, így hiba esetén gyorsan 

cserélhetők lesznek. 

Az év során rengeteg műszaki megkeresésem volt a kollégáimtól, és ezeket amilyen gyorsan lehetett 

megoldottam. A legtöbb probléma jelenleg is a kábelek hiánya, melyek folyamatosan tünedeznek el 

az irodából.  

Szoftverek, hardverek: 

Horváth Tamás közreműködésében az Északi iroda multifunkcionális gépe, becenevén Rozi, újra 

készültségben áll. Beállításokat végeztünk rajta, így képes e-mail küldésre, scannelésre és gyors 

fénymásolásra. 

Általánosságban elmondható, hogy a hardvereink/szoftvereink jó állapotban vannak, de mind a két 

térről ráférne egy jókora felfrissítés. (Felváltani a PS2-es csatlakozású eszközeinket USB-s 

kimenetelűre – Ez tavalyhoz képest nem változott semmit) 

Levelezés: 

Az utóbbi időben sok megkeresést kaptam a rendezvények kapcsán. Mind az Eötvös 5km , mind a 

Lágymányosi és Eötvös Napok kapcsán több e-mail került kiküldésre. Volt pár levél, melyekre nem 

tudtam kompetens választ adni, emiatt továbbítottam a megfelelő személynek. 

A LEN kapcsán több e-mail címet hoztam létre, melyeket csatoltam a kért személyekhez. 

Hasonlóképpen a Tétékás Nyúz cikkíróinak is elkészítettem az ALIASokat, ezzel segítve az 

elérhetőségüket. 

Az EB-től várom az újonnan megválasztott képviselők caesar azonosítóját, amelyet eddig nem kaptam 

meg. 

 

Levelezési listák: 

- 

Weboldalak: 

A rendezvényekhez kapcsolódó oldalakat folyamatosan frissítettem a kérésnek megfelelően. Az 

eotvos5.elte.hu oldalra a nevezést Székely Gellért kérésére megcsináltam, megnyitottam. A 

len.elte.hu oldalon az EZF kapcsán jelentkezési felületet, illetve szavazási felületet csináltam. Ez a 

napokban lezárul, és egy összesítést fogok készíteni. 

  



 

 

  

Egyéb: 

A tisztségemhez kapcsolódó üléseket rendre megtartottam, minden alkalommal  meg tudtam jelenni. 

Az ülések jó hangulatban, és többször komoly munkával teltek.  

Az Informatikai Csoport tagjainak ezúton is szeretném megköszönni a segítséget. Kiemelném Márton 

Ákost, aki folyamatos technikai segítséget nyújtott nekem, és bármikor elérhető volt, amikor nem 

voltam a közelben. 

A tavaly októberi irodavezetői megbízásomról lemondtam, ennek kapcsán rengeteg negatív kritikát 

kaptam. Később sikerült kiküszöbölni a hibát, és remélem hamarosan lesz valaki, aki elvállalja eme 

nemes feladatot. 

Ezen kívül a napi rutinfeladatokat elvégeztem: felhasználók informálása, a ttkhok.elte.hu weboldal 

rendszeres frissítése, számítógépek karbantartása, néha kábelhuzigálás és egyéb problémák 

megoldása. Ezúton szeretném megköszönni mindazon tisztségviselőnek és képviselőnek a munkáját, 

akik segítettek abban, hogy a ttkhok.elte.hu weboldal mindig az aktuális adatokat és a legfrissebb 

híreket tartalmazza. 

Biológia Szakterületi Bizottság 

Körülbelül februárban vettem  át a szakterületi bizottság koordinálását. Ez időszak alatt három SzaB-

ot tartottam, melyekről az emlékeztetőket feltöltöttem. Korábbi emlékeztetőket, jelenléti íveket 

elődeim nem tudtak adni, így ezzel adós a szakterület. 

Amióta bizottsági elnök vagyok többször is tudtam segíteni a szakterületet. Növényélettan 

előadásból volt egy „panasz” az évfolyamtól, mellyel felkerestem az oktatót. Egy fél órás 

elbeszélgetés mellett elmondtam a kéréseket, panaszokat és ennek fényében az oktató egy 

megbeszélést hívott össze a tárgyat oktató többi tanárral. Sajnos a kérést nem sikerült beváltani, de 

mindenképp pozitívan éltem meg,  hogy a hallgatók megkerestek (még ha csak facebookon is), és 

bizalmukkal fordultak felém. 

Sajnos a Biológia Szakterület nincs a toppon, és még delegáltjaink sem voltak nagyon sokáig. A 

legnagyobb probléma, hogy a Választmányba nincs delegáltunk, de reméljük ez minél hamarabb 

változni fog. Nagy Anikó, a következő ciklus egyik képviselője, vállalta a Kari Tanácsba, illetve az 

Intézeti Tanácsba való delegálását, és folyamatosan informál az ott történő dolgokról. 

 

A kimaradt bejegyzéseket, leírásokat megtekinthetitek a korábbi beszámolóimban: 

2014. nov. 09 – 2014. dec. 08. 

2014. dec. 08. – 2015. febr. 07. 

2015. febr. 07 – 2015. febr. 10 

2014. febr. 10 – 2014. márc. 10 
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